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PRAVO U ZDRAVSTVU U HOTETU BIOKOVKA ODRZAN MEDUI{ARODNI KOI{GRES PRAVNIKA U ZDRAVSTVU

PISE DIJANA TURIE
SNIMIO JOSKO JELAS

U hotelu Biokovka pro6log
detvrtka se pod pokroviteljswom
Ministarstva zdr avlla odrZao trod-
ner':ri medunarodni Kongres prav-
nika u zdrav$tvu. Na petom jubi-
larnom Kongresu koji se u Biokov-
ci odrZava tretu godinu zaredom
nazoiilo je 80 pravnika koji rade u
zdravstvenim ustanovama diljem
cijele Hrvatske, pet prarrnika iz Bos-
ne i Hercegovine te jedan iz Slove-
nije. Prema rijedima SnjeZane Cer-
jan, predsjednice Udruge pravnika

U l+lakarskoi borayilo 86 praunika
tzHrYatske, BiH i Sloveniie
Kongresu je nazodila Ljubica Du-
kanovii, zamjenica ministra
zdravlja, koja je kazala da speci-
jalistidke bolnice za rehabilitaciju
koje u svom sklopu imaju ugos-
titeljske objekte ihotele, a medu
kojima je i Biokovka, nisu legali-
zirane jer za to nije postojao akt o
osnivanju

u zdravstvu, raspravljalo se o aktu-
alnoj pravnoj problematici u hrva-
tskom i slovenskom zdravstvu. Ko-
ngresu je nazoiila Ljubica Duka-
novid, zamjenica ministra zdrav-
lja, koja je govorila o organizaciji
rada i radnogwemenau zdravstven-
im ustanovama, a prokomentirala
je i vrlo vaZnu temu o statusu spe-
cijalnih bolnica za medicinsku re-
habilitaciju. Kako je pojasnila Du-
kanovii, specijalistidke bolnice za

rehabilitaciju medu kojima je i Bi-
okovka, a koje u svom sklopu ima-
ju ugostiteljske objekte i hotele, za
sada joi nisu legalizirane jer za to
nije postojao akt o osnivanju. -Iz-
mjenom Zakon4 bolnice za medi-
cinsku rehabilitaciju ie ustvari le-
galizirati ono 5to vei obadaju, ka-
zala je Dukanovii naglasiv5i da je
medu aktualnim temama zanim-
ljiva bila i rasprava o organizaciji
rada u zdravstvenim ustanovama.

Naime, deZurstva lijednika i medi-
cinskih radnika nisu bila u okviru
njihova radnogvremena jer prema
Zakonu, zdravstveni djelatnici ne
bi smjeli imati godiSnju satnicu ve-
cu od 180 sati. Prema pravilniku
Ministarstva z& avll4 zdravstvene
sluZbe bi se trebale drugadije orga-
nizirati te tako promijeniti radno
wijeme Sto znadi da bi postojeii
Zakon trebalo uskladiti sa direkti-
vama Europske unije. E


